

## **Product Manual**

Goat Anti-Mouse IgG (H+L)(Non cross with Rabbit IgG)Polyclonal Antibody-HRP Product Name

产品名称 山羊抗小鼠IqG(H+L)(不交叉兔IqG)多克隆抗体-HRP

Catalog No./货号 FK-0137

Buffer/缓冲液 50% glycerol, 0.01 M PBS, 0.5% GSA, 0.1%Proclin300

Shipped at 2-8°C. Upon delivery aliquot and store at -20±5°C. Avoid freeze/thaw cycles. Away Storage/存储

from light.

在2-8℃运输。收货后,在-20±5℃避光保存,避免反复冻融。

Recommendations

Usage

使用建议

ELISA: 1:4000-20000; WB: 1:4000-12000; For IHC, a range of 1:500 to 1:2500. Select the appropriate dilution for your experiment, and it is possible to use this product outside the recommended dilution range based on specific experimental conditions. If used properly, this product can be diluted tens of thousands of times and still retain its utility. The recommended

buffer is 0.01M PBS (pH 7.0) containing 0.2% BSA and 0.05% Tween-20, although other appropriate diluents may be used. Ideally, the working solution should be used immediately after preparation. If diluted solutions need to be stored and used over a long period, please contact us

to purchase stabilizers or commercial buffer.

ELISA建议在1:4000-20000, WB建议在1: 4000-12000, IHC建议在1:500-2500选择合适您实验的稀释 比例,也可根据您实验的具体情况在此建议的稀释度范围之外合理使用,如果您使用得当本产品可以稀释到 数万倍后仍具有使用价值。稀释液推荐使用含0.2% BSA和0.05% 吐温-20的0.01M的PBS (PH: 7.0) , 也 可使用其它正确的稀释液,原则上配成的工作液要一次使用完,稀释后若需长期存放多次使用,请联系我们

购买稳定剂或者商品化稀释液。

Please ensure that the product is used within the expiration date indicated on the tube. 请在管体注 Expiry Date/有效期

明有效期内使用。

**Matters Needing** 

Attention

This product contains preservative. Standard Laboratory Practices should be followed when

handling this material.

注意事项 本品含有防腐剂。处理该产品时应遵循标准实验室操作规程。

Note/备注 Centrifuge before opening to ensure vial contents are completely collected.

开启前请离心,确保完全收集瓶内的产品。

support@fantibody.com

FOR RESEARCH USE OR FURTHER MANUFACTURING ONLY